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Częstochowa, dn. 26.04.2015 r.

Szanowny Pan

Krzysztof MaĘja szczyk

Prerydent Miasta Częstochowy

INTERPELACTA 12/IV

Dot. Potwierdzeń EZD w urzędzie.

Szanowny Panie Prezydencie, jako Radny Miasta Częstochowy' proszę o
informacj ę na następuj ące pytania:

Czy wiePan, ze system elektronicznego potwierdzania dokumentów działa
niesprawnie? Kilka dni temu wysłałem kilka interpelacji do Pana Prezydenta.
Standardem obiegu takich dokumentów j e st otrzymanie potwie r dzenia wraz Z
numerem indywidualnym sprawy i imieniem oraz nazwiskiem osoby tym
kierującym , takowego potwierdzenia jednak nie dostałem. Zadam pytanie czy
potencjalny, przyszĘ inwestor zechce podjąć dalsze negocjacje jeśli nie
dostanie oficjalnego numeru potwierdzenia?

Piotr Wrona


